
Referat fra styremøte i LBK, 9/7-09.  

 

Sted:  hos Bård 

Tilstede: Bård, Ole Even, Hanne, Kjell Åsmund  og Stine. 

 

Sak 22: Vedtak av styret: LBK skal neste sommer  melde seg på St.Olavsloppet! 

Sak 23: Økonomi. Gjennomgang av øk. status. Diskusjon ang. kriterier for  kulturmidler.  

Sak 24: Sponsorer: Stadsbygd Sparebank, NTE, Oras, Bakøy?    HUSK: Sponsorregistrering hos NBF! 

Sak 25: Sponsoravtalen med Stadsbygd Sparebank er underskrevet. Nettsiden oppdateres med ny 

hovedsponsor! 

Sak 26: Treningsdressene samles inn ved sesongens start for påtrykking av klubb-logo (logo på ryggen 

og evt. navn foran/nedover hvis ønskelig). Spilletrøyer påtrykkes logo på ryggen, hovedsponsor fram 

og småsponsorer som NTE på skuldrene. 

Sak 27: Gjennom NBF er klubben med på ”Badminton i skolen”. Forplikter seg til opplegg på skolene. 

Oppstart til høsten. Espen, Borgar, Eirin og Stian R. mulige ”lærere”. Timelønn 200,-. Har allerede 

mottatt 60 stk. Forza B-300 racketer+ fjær/baller. 

Sak 28: Kretsen: Jobber med å få til en treningssamling med Radu som trener. Ellers sliter Rissa og 

Klæbu med trenerkabalen. 

Sak 29: Trenersituasjonen i LBK. Roger fortsetter dersom Eirin blir med neste sesong. Ellers må vi 

”utnytte” nytrenerne (Eirin, Borgar og Espen) til de minste. 

Sak 30: Vedtak på at lønn til de unge trenerne fortsatt skal praktiseres. Vurderer beløp ut fra 

økonomi/ situasjon. 

Sak 31: Vurderer 1.eller 2.divisjonsspill. Påmld. i september. 

Sak 32: Bør gjøres noe aktivt i forhold til Grasrotandelen / Frisk til høsten. 

Sak 33: Treningsleir i Leksvik neste sommer???  Bård undersøker med J. Høi, Radu, NBF…. 

Sak 34: Gammelhøna-cup : 19.september. 

 

 

Neste styremøte :  okt./nov. 

Referent: Stine Falkfjell 


